
 

 

 
KRAJEVNA SKUPNOST CENTER      POTRJEN 
                   K R A N J 
 
 
 
Datum: 16. 3. 2022 
 
 
 
                                                      Z A P I S N I K 
 
 
 
21. seja sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj, ki je bila 16. 3. 2022 s pričetkom ob 19. uri. 
 
 
PRISOTNI: dr. Aleksander Pavšlar, Anton Marolt, Stanka Prezelj, Anže Šinkovec,         
Elizabeta Valič in Petra Vencelj – 6 članov 
 
 
ODSOTNI: Tania Mendillo – 1 članica 
 
 
 
DNEVNI RED:  

1. Potrditev zapisnika 20. seje sveta KS Center; 
2. Poročilo o aktivnostih; 
3. Pobuda za preimenovanje Poštne ulice v Trg Franceta Štiglica; 
4. Problematika dostopa in parkiranja stanovalcev, ki uporabljajo kombinirana vozila; 
5. Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta. 

 

SKLEP 1: Dnevni red 21. seje Sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj se potrdi.  
 
SPREJETO: 6 ZA, 0 PROTI in 0 VZDRŽANIH 
 
 
1. POTRDITEV ZAPISNIKA 20. SEJE SVETA KS CENTER 
 
 
SKLEP 2: Potrdi se zapisnik 20. seje sveta KS Center. 
 
SPREJETO: 6 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH 
 
 
 
 



 

 

2. POROČILO O AKTIVNOSTIH 
 
Predsednik poroča o aktivnostih preteklega obdobja med zadnjo sejo in tekočo sejo: 

- Participativni proračun: uspela je pobuda za obnovo igrišča na Pungartu. 
- Kolesarska pot okoli Globusa: ta projekt so trenutno ustavili, ker ni več interesa. 
- Občina je kupila bivši Poprov vrt, uredili ga bodo kot nek javni prostor. 
- Park slovenske himne – na travniku pod Prešernovim gajem bo urejen park obeh himn, 

Jenkove in Prešernove. Sponzor te ureditve je predsednik države Pahor. 
- Cesta Staneta Žagarja bo do konca aprila urejena. 

 
 

3. POBUDA ZA PREIMENOVANJE POŠTNE ULICE V TRG FRANCETA 
ŠTIGLICA 

SKLEP 3: KS Center nasprotuje preimenovanju Poštne ulice v Trg Franceta Štiglica 
 
SPREJETO: 6 ZA, 0 PROTI in 0 VZDRŽANIH 
 

4. PROBLEMATIKA DOSTOPA IN PARKIRANJA STANOVALCEV, KI 
UPORABLJAJO KOMBINIRANA VOZILA 

Predsednik pove, da je občina začela dosledno izvajati odlok o prometni ureditvi v delu, v 
katerem kombinirana vozila zaradi velikosti niso upravičena do parkirnih dovolilnic. 
Posledično imetniki kombiniranih vozil ne morejo parkirati na parkiriščih pred mestom, niti 
ne morejo brezplačno zapeljati v območje omejenega prometa. Problem je, ker nekateri 
stanovalci kombinirana vozila uporabljajo tudi kot osebna vozila. Predsednik je s tem v zvezi 
prejel več pritožb. Rešitev se išče v smeri spremembe Odredbe tako, da bodo stanovalci, ki 
imajo v mestu prebivališče in prijavljeno dejavnost, prejeli brezplačne prevoznice za svoja 
kombinirana vozila. 

 

5. VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA 
 
- Ga. Beti Valič: Bivša Civilna iniciativa je ponovno izpostavila onesnaženost kanjona reke 
Kokre. Pove tudi, da v sklopu Zelenega Kranja v zadnjih 4 letih ni bilo nič storjenega. 
- Ga. Petra Vencelj: Izpostavi, da obstaja arogantni voznik Kranvaja in da ima tekom dneva 
tudi pavze in da takrat prevoz ni mogoč. Pavza je na primer od 12:30 do 15:00. 
  
 
Seja zaključena ob 19:25. 
 
 
 
Zapisala:                                                                                                    Predsednik sveta KS:                       
Irena Knific                                                                                              dr. Aleksander Pavšlar 


